



POSTPONEMENT OF NEFFUL HONG KONG 17th ANNIVERSARY CELEBRATION

Dear Partners,

In consideration of the current situation of COVID-19 and to minimize the spread of the virus, we regret to inform that the Nefful Hong Kong 17th Anniversary Celebration, originally scheduled to be held on 26 March 2022, shall be postponed according to the latest anti-epidemic policy of the Hong Kong SAR Government.

The Company shall monitor the pandemic situation and comply with the Government's epidemic prevention policy before assessing the possibilities of further progress on the Anniversary event. Please visit the official website, member portal, WeChat official account or Facebook of Nefful Hong Kong for the latest updates.

We apologize for the inconvenience caused and seek your understanding in this matter. Thank you for your continuous support.

02.16.2022



妮芙露香港 17 週年慶暨表揚大會延期公告

親愛的夥伴，您好，

因鑑於當前新冠疫情嚴峻，根據香港政府最新的防疫政策，為減少病毒傳播風險，我們遺憾地宣布原訂於 2022 年 3 月 26 日之妮芙露香港 17 週年慶典暨表揚大會必須延期舉辦。未來將根據疫情狀況，以及配合政府防疫政策，屆時公司將另行公告週年慶相關事宜，敬請夥伴們能密切留意妮芙露香港官網、微信公眾號及臉書專頁等訊息平台，以獲得最新的動態及資訊。

活動因故延期，造成諸多不便，懇請見諒，承蒙夥伴一直以來的支持和諒解，萬分感謝！

2022 年 2 月 16 日